
Zápisnica 
z 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Parchovanoch 

konaného dňa 1. 12. 2022 

 
Prítomní:  

 

Starosta obce:  JUDr. Juraj Guzej 

 

Poslanci:  Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

Kontrolór obce:    Ing. Martina Havrišová 

 

Neprítomný:   Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

 

Ostatní prítomní: Jozef Bača 

    

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Interpelácie poslancov 

4. Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2021 

5. Schválenie výsledkov inventarizácie majetku obce Parchovany za rok 2022 

6. Schválenie zmien a doplnkov č. 2 ÚPN obce Parchovany a Dodatku č. 2 ku VZN č. 

1/1995, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky č. 2 záväznej časti ÚPN Obce 

Parchovany 

7. Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostu obce 

8. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR ku projektu energetickej efektívnosti. 

9. Rôzne 

10. Záver 
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Ad 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril JUDr. Juraj Guzej, starosta obce a privítal 

zástupcu obce, kontrolórku obce, prítomných poslancov a občanov na obecnom zastupiteľstve.  

Skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Poslankyňa Bc. Michaela Bálintová 

DiS.art. sa z rokovania ospravedlnila. 

Starosta obce dal slovo pánovi Jozefovi Bačovi, ktorý informoval poslancov, že šachta 

je hotová. Pán Bača sa spýtal, kedy bude kanál vyčistený. Informácia od starostu pre pána Baču 

bola, že aktuálne nie je vhodné počasie na vybagrovanie kanála. Bagrista už bol pozrieť 

aktuálny stav, terén je premočený, treba počkať, kým primrzne, aby nebolo všade blato. Taktiež 

bude treba dohodnúť odvoz znečistenej zeminy.    

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Stanislav Tutko a Bc. Jozef Vaňo, za 

zapisovateľa bol navrhnutý Ing. Maroš Obrin. Za tento návrh hlasovali poslanci takto: 

 

 

Hlasovanie: za: 8, Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0, 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art.  

 

Starosta sa spýtal prítomných poslancov a kontrolórky obce, či má niekto návrh na 

doplnenie bodu do programu. Pani kontrolórka chce doplniť bod do bodu rôzne správu 

z kontroly. Pán poslanec Antolík navrhol vypustiť bod programu č. 6, nakoľko sme o tomto 

bode hlasovali na minulom zastupiteľstve. Starosta obce nevidí dôvod, nakoľko, chce aby sa 

vyjadrili aj poslanci, ktorí neboli na minulom zastupiteľstve. Starosta obce dal hlasovať za 

predložený program. 

 

Schválený program: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Interpelácie poslancov 

4. Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2021 

5. Schválenie výsledkov inventarizácie majetku obce Parchovany za rok 2022. 

6. Schválenie zmien a doplnkov č. 2 ÚPN obce Parchovany a Dodatku č. 2 ku VZN č. 

1/1995, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky č. 2 záväznej časti ÚPN Obce 

Parchovany 

7. Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostu obce 

8. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR ku projektu energetickej efektívnosti 

9. Rôzne 

10. Záver 
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Hlasovanie: za: 7, Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 1,  Jaroslav Antolík 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

 

Ad 2. Kontrola uznesení 

 

Uznesenie č.161 - K bodu: 5.1 Správa z auditu účtovnej závierky roku 2021 

➢ Uznesenie je schválené. 

Uznesenie č.162 - 5.2 Rozpočtové opatrenia č. 7 až 20 – granty 

➢ Uznesenie je schválené.  

Uznesenie č.163 - K bodu: 5.3 Rozpočtové opatrenie č. 21/2022 

➢ Uznesenie bolo schválené.  

Uznesenie č.164 - K bodu: Prejednanie žiadosti ZŠ Parchovany o navýšenie stravného v 

školskej jedálni 

➢ Uznesenie je schválené, avšak sú nové stravovacie pásma. Pripravuje sa nové 

VZN na základe nových stravovacích pásiem. 

Uznesenie č.165 - K bodu: Schválenie výšky preklenovacieho úveru ku financovaniu 

spoluúčasti projektu: “Zvýšenie kvality a bezpečnosti VP Parchovany” 

➢ Uznesenie je schválené, avšak úver ešte nie je podpísaný. Toto zostane pre 

nového starostu. 

Uznesenie č.166 - K bodu: ZŠ Parchovany - návrh na úpravu nájomného telocvične 

➢ Uznesenie je schválené, riaditeľ školy bol informovaný.  

Uznesenie č.167 - K bodu: ZŠ Parchovany - žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov  

➢ Uznesenie je schválené, financie budú presunuté po častiach, nie v jednej splátke. 

Uznesenie č.168 - K bodu: HC Parchovany - žiadosť o pridelenie finančných prostriedkov 

➢ Uznesenie sa plní. 
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Ad 3. Interpelácie poslancov 

 

Mgr. Marián Hazuga sa informoval u starostu obce na stav posypového materiálu. 

Starosta obce informoval, že posypového materiálu by malo byť dostatok, ale nemá informáciu 

o aktuálnom stave. Preverí aktuálny stav a bude pána poslanca informovať. 

 

Jaroslav Antolík sa spýtal na aktuálny stav kolaudácie ČOV. Kanalizácia, resp. jej časť 

je skolaudovaná, taktiež aj ČOV je skolaudovaná a aktuálne beží v skúšobnej prevádzke, 

predtým technická prevádzka. Na druhú časť kanalizácie bude potrebné podať žiadosť 

o kolaudačné rozhodnutie.  

 

Jaroslav Antolík sa taktiež chcel informovať o stave súdneho sporu. Starosta obce 

informoval poslancov, že pojednávanie je odročené, malo sa konať 23. novembra, protistrana 

sa na pojednávanie nedostavila. 

 

Jaroslav Antolík sa chce informovať u stavebného dozoru k stavbe na ul. Staničnej či je 

stavba v súlade s projektom. Podľa projektu by mal byť medzi asfaltom a podkladovou vrstvou 

aj spojovací postrek. Starosta obce už riešil jednu sťažnosť na hrúbku asfaltu, pri kontrole sa 

však porušenia nezistili a hrúbka asfaltu bola v poriadku, dokonca bola hrubšia o 1 až 3 cm. 

Podkladovú vrstvu aj s nástrekom dá starosta preveriť. 

 

 

Ad 4. Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2021 

 

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že sme dostali 

vypracovanú konsolidovanú účtovnú závierku za rok 2021. Poslanci obdržali správu audítora 

elektronicky a nikto z poslancov nemal žiadne pripomienky k správe. Poslanci zobrali správu 

audítora na vedomie hlasovaním:  

 

Hlasovanie: za: 8, Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0, 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 
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Ad 5. Schválenie výsledkov inventarizácie majetku obce Parchovany  

za rok 2022 

 

Starosta obce prečítal zloženie komisií pre inventarizáciu hmotného a nehmotného 

majetku obce a taktiež aj komisie organizácií, ktoré spadajú pod obec Parchovany. Potom 

starosta obce prečítal poslancom zápis z inventarizácie. Komisie navrhli vyradiť drobný 

hmotný majetok v hodnote 7 166 €. Po krátkej diskusii dal starosta obce hlasovať za schválenie 

výsledkov inventarizácie majetku obce Parchovany. 

 

 

Hlasovanie: za: 8, Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0, 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

Poslanci hlasovaním schválili výsledky inventarizácie a prijali uznesenie č. 169. 

 

 

Ad 6. Schválenie zmien a doplnkov č. 2 ÚPN obce Parchovany a Dodatku 

č. 2 ku VZN č. 1/1995, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky č. 2 

záväznej časti ÚPN Obce Parchovany. 

 

Starosta obce informoval, že územný plán bol pripravený pre rozvoj obce.  Starosta 

otvoril diskusiu k tejto téme. Požiadal poslancov, aby sa vyjadrili a dali svoje pripomienky. Po 

krátkej diskusii dal starosta hlasovať za schválenie zmien a doplnkov č.2 ÚPN obce Parchovany 

a Dodatku č.2 ku VZN č.1/1995, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky č.2 záväznej časti ÚPN 

Obce Parchovany. 

 

 

Hlasovanie: za: 4, Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 4, Jaroslav Antolík 

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 
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zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

Poslanci hlasovaním neschválili zmeny a doplnky k ÚPN obce Parchovany a neschválili 

Dodatok č.2 ku VZN č.1/1995, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky č.2 záväznej časti ÚPN 

Obce Parchovany. K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

 

Ad 7. Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostu obce 

 

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že má ešte 27,5 dní 

nevyčerpanej dovolenky a žiada obecné zastupiteľstvo o jej preplatenie, nakoľko mu končí 

funkčné obdobie a nie je možné ju dočerpať. Dôvodom malého čerpania tohtoročnej dovolenky 

bola pracovná vyťaženosť súvisiaca s realizáciou veľkého množstva projektov financovaných 

z fondov EÚ, kde nebolo možné posúvať termíny plnenia. Zástupca starostu obce otvoril 

diskusiu na túto tému. Po krátkej diskusii dal zástupca starostu hlasovať za schválenie náhrady 

platu za nevyčerpanú dovolenku. 

 

 

Hlasovanie: za: 5, Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 3, Jaroslav Antolík 

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

Poslanci hlasovaním schválili náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostovi JUDr. 

Jurajovi Guzejovi a prijali uznesenie č. 170. 

 

 

Ad 8. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR ku projektu energetickej 

efektívnosti 

 

Starosta obce informoval poslancov, že sme mali kontrolu z NKÚ k projektu na zníženie 

energetickej náročnosti kultúrneho domu. Prečítal správu o prijatých opatrenia na základe 

výsledku kontroly a opatrenia ktoré má obec prijať na odstránenie nedostatkov z kontroly NKÚ. 

Starosta obce informoval poslancov, že drobné nedostatky boli odstránené a vyjadrenie 

bolo poslané na NKÚ, taktiež boli prijaté opatrenia na zamedzenie opätovnému vzniku 

problémov. V priebehu nasledujúceho roka bude potrebné zaslať správu o plnení opatrení 

k tomuto projektu.  

Poslanci zobrali správu starostu obce o informácii ku kontrole projektu Zlepšenie 

energetickej efektívnosti v podmienkach miestnej samosprávy na vedomie hlasovaním. 
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Hlasovanie: za: 8, Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0, 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

 

K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

 

Ad 9. Rôzne 

 

 

9.1 Správa kontrolórky obce 

 

Starosta obce prečítal správu z kontroly, ktorú predložila kontrolórka obce. Po prečítaní 

bodov ktoré boli preverované jej následne odovzdal slovo, aby informovala poslancov 

o zisteniach z kontroly. 

 

1) Preverenie dodržiavania zákona č.211/2000 Z.z o slobodnom prístupe 

k informáciám. 

• Pri kontrole zverejňovania faktúr bolo zistené, že obec nezverejnila o faktúrach 

údaje požadované v § 5b ods. 1 písm. b) ako napr. popis fakturovaného plnenia, 

udaj o tom, či je suma vrátane DPH atď. 

 

• Pri kontrole objednávok bolo zistené, že obec nezverejnila celkovú hodnotu 

objednávky a identifikáciu zmluvy, ak objednávka súvisí s povinne 

zverejňovanou zmluvou. 

 

2) Overenie dodržiavania zákona č. 152/1994 o sociálnom fonde a o zmene a doplnení 

zákona č. 286/1992 Zb. o daniach z príjmov v znení neskorších predpisov. 

• Použitie dodržiavania sociálneho fondu obce Parchovany za rok 2021 nebolo 

možné dosiaľ dokončiť vzhľadom na nepredložený vyžiadaný doklad – internú 

smernicu/zásady čerpania sociálneho fondu za rok 2021, lebo bol súčasťou 

dokumentácie predloženej NKÚ. 

 

3) Dodržiavanie VZN č.15 o službách poskytovaných obcou a poplatkoch za tieto 

služby v obci Parchovany 

• Na doklade chýba údaj o počte jázd traktorom. 

• Pri prenájme kultúrneho domu v niektorých prípadoch dochádza k požičaniu 

kuchynského inventáru, avšak poplatky za jeho požičanie nie sú obsiahnuté vo 

VZN. 
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4) Dodržanie Zákonníka práce č. 311/2001. 

• Kontrolou neboli zistené žiadne nedostatky v súvislosti s vykonávaním práce 

nadčas. 

 

Starosta sa poďakoval kontrolórke obce za predloženú správu a bude pracovať na 

odstránení zistených nedostatkov s pracovníkmi obecného úradu.  

 

 

9.2 Žiadosť o vyjadrenie stanoviska spol. Enviroline 

 

Spoločnosť Enviroline predložila žiadosť o vyjadrenie k stavbe ATS a búranie ÚV. 

Jedná sa o zbúranie a vybudovanie novej ATS (automatickej tlakovej stanice) v ich areáli, 

kde je zastavaná plocha medzi existujúcim pôvodným objektom úpravne vody 

a existujúcim pôvodným objektom garáží. Oba objekty sú v dezolátnom stave. Obecnému 

zastupiteľstvu bola predložená dokumentácia, s ktorou sa poslanci oboznámili. Po krátkej 

diskusii dal starosta obce hlasovať za schválenie žiadosti spol. Enviroline. 

 

 

Hlasovanie: za: 8, Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0, 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

Poslanci schválili žiadosť spol. Enviroline o vybudovanie novej ATS a zbúranie starej ÚV 

a prijali uznesenie č. 171. 

 

 

9.3 Prenájom obecných priestorov 

 

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva o možnosti prenajať 

nebytové priestory  na ulici Lipovej č. 86/13. Aktuálna minimálna cena na prenájom 

nebytových priestorov schválená platným VZN je 6,80€ /m2 za rok. Poslanci sa stotožnili s 

návrhom starostu prenajať nebytové priestory. Starosta obce dal následne hlasovať za 

schválenie zámeru – prenájom nebytového priestoru vo vlastníctve obce Parchovany 

nachádzajúceho sa na ulici Lipovej č. 86/13 v obci Parchovany. 

 

 

Hlasovanie: za: 8, Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 
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Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0, 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

Poslanci hlasovaním schválili zámer prenajať nebytové priestory na ul. Lipovej č. 86/13 

a prijali uznesenie č. 172 

 

9.4 Odstúpenie od zmluvy pre pozemok parc. č 15/5 

 

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že nakoľko neboli 

naplnené podmienky v bode 5.2 zmluvy č. 2/586/2018 – predaj pozemkov na ul. Krížnej, tj. 

kupujúci do troch rokov odo dňa povolenia vkladu vlastníckeho práva k predmetnej 

nehnuteľnosti nezačali realizovať bytovú výstavbu s platným stavebným povolením, navrhuje 

odstúpenie od zmluvy. V článku 5.1 a 5.2 tejto zmluvy predávajúci si vyhradzuje právo 

odstúpiť od zmluvy. V prípade odstúpenia od zmluvy sú si zmluvné strany povinné vrátiť 

všetky plnenia, ku ktorým došlo. 

Starosta obce následne prečítal pripravené uznesenie a dal hlasovať za odstúpenie od 

zmluvy: 

 

 

Hlasovanie: za: 8, Jaroslav Antolík  

Mgr. Ján Bača 

Peter Bálint 

Mgr. Marián Hazuga 

Ján Obrin 

Ing. Maroš Obrin 

Stanislav Tutko 

Bc. Jozef Vaňo 

 

proti: 0, 

zdržal sa: 0, 

neprítomný: 1, Bc. Michaela Bálintová DiS.art. 

 

Poslanci hlasovaním schválili odstúpenie od zmluvy č. 2/586/2018 pre parcelné číslo 15/5 

a žiadajú starostu obce, aby zrušil kúpnu zmluvu podľa bodu 5.3 a finančne sa vysporiadal 

s účastníkom zmluvy. 

 

9.5 Žiadosti o finančný príspevok 

 

Starosta obce informoval poslancov o predložených žiadostiach o finančný príspevok 

a žiadostiach o poskytnutie dotácie z obecného rozpočtu na chod športových klubov.  

Kontrolórka obce informovala starostu a poslancov obecného zastupiteľstva, že 

predložené žiadosti sú po termíne. Podľa aktuálne schváleného VZN č. 13 musia organizácie 

podať žiadosť do 31. júla bežného roka a to na priloženom formulári, ktorý je v prílohe č.1. Iba 

jeden subjekt použil priložený formulár, avšak taktiež po termíne predkladania žiadosti. 
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V diskusii sa poslanci zhodli na tom, že je potrebné prepracovať VZN č.13 a upraviť 

dátumy a podmienky pre žiadateľov finančných príspevkov a dotácií z obecného rozpočtu. 

 

Ad 10. Záver 

 

 Starosta obce poďakoval poslancom za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Poďakoval sa za štyri roky práce, ktorú vykonali pre obec. Poďakoval sa im za spoluprácu 

v celom volebnom období a daroval im pamätné plakety.  

 

 

Zapísal: Ing. Maroš Obrin 

 
         

         ...............................................  

       JUDr. Juraj Guzej 

            starosta obce 

 

 

Overovatelia: 

 

Stanislav Tutko .............................. 

Bc. Jozef Vaňo .............................. 

 

 


